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Interpelacje i zapytania radnych 

 

Radny ROBERT BŁASZCZAK  

Panie Burmistrzu, Wysoka Rado chciałbym wyrazić zadowolenie z ukończenia inwestycji 

instalacji lamp na ul. Piaskowej w kierunku łąk. Nie mniej jednak lampy stoją, nadal jest 

ciemno. Lampy nie świecą. Chciałbym zawnioskować, aby miasto zajęło się tą sprawą i żeby 

wreszcie tam, tak powiem zrobiło się jasno. Dziękuję. 


